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Szydłowiec,  dnia  1 lipca  2022  roku

Pan Piotr  Kornatowski

Radny  Rady  Powiatu  w Szydłowcu

interpelacja  dot.  wykluczenia  komunikacyjnego  Szydłowca  i powiatu

W odpowiedzi  na Pana interpelację  informuję,  że prowadzone  są działania  z Urzędem

Marszałkowskim  Województwa  Mazowieckiego  przy  udziale  samorządów  gminnych

w sprawie  uruchomienia  autobusowych  linii komunikacji  poprzecznej  do linii kolejowych

obsługiwanych  przez  Spółkę,,Koleje  Mazowieckie  -  KM".

Z informacji  uzyskanych  z Urzędu  Miejskiego  w Szydłowcu  wynika,  że prowadzona  jest

aktualizacja  rozkładów  jazdy  umieszczonych  w  poczekalni  na dworcu  autobusowym

w Szydłowcu.

Interpelacja  w  zakresie  uruchomienia  w  Szydłowcu  przystanku  dla  pociągów

pośpiesznych  została  przekazana  do PKP.

Do wiadomości

*  Pan Roman  Woźniak  Przewodniczący  Rady  Powiatu  w Szydłowcu


